Nutifood

Nutifood

Solutions from nutrition experts 营养专家解决方案

Nutrition Experts 营养专家

NUTIFOOD NUTRITION FOOD JOINT STOCK COMPANY

281-283 Hoang Dieu, Ward 6, District 4, Ho Chi Minh City Phone: (+84) 763 535 172 - Fax: (84-8) 39 435 949 Website: www.nutifood.com.vn Email: export@nutifood.com.vn



NUTIFOOD NUTRITION RESEARCH INSTITUTE IN SWEDEN

FOR OUTSTANDING FUTURE GENERATIONS

瑞典NUTIFOOD营养研究所

为了优秀的未来世代

Built on the holy land of the world-leading experts, Nutifood Nutrition Research Institute In Sweden applies the most quintessential and advanced nutrition technologies, focuses on developing European-standard nutritional solutions to meet specific needs of consumers of all ages:

立足世界領先专家的圣地,NNRIS应用嚴積觸和先进的營券技术、专注于开发欧洲标准的營券解决方案,以满足所有年龄报消费者的特定国求



2

the bilateral collaboration between Nutifood Nutrition Research Institute In Vietnam and Sweden.

新瑞Nutificod會品營养研究所在經南和瑞典的双边合作





MEDICAL ASSOCIATIONS

participate in research, education and training to improve the standard of nutritional operations in our community.

5个医学协会参与研究。教育秘培训,以提高我们社区营 客运量的标准。



50+ WORLD-LEADING EXPERTS

join hands in researching advanced scientific and technological achievements 世界課失事業務手,共同研究先进的科学和技术概要



20+ YEARS

of experience in health care to gain an in-depth understanding of the specific physical conditions of each age and pathology. 20多年的医疗异复位验,某人才能多个年龄段和病理 的具体的技术是。

4 CORE MISSIONS 四大核心使命

RESEARCH EUROPEAN NUTRITION STANDARDS 研究欧洲营养标准

SUPPORT PHYSICAL DEVELOPMENT FOR FUTURE GENERATIONS
为未来一代的身体发育提供支持



Apply research achievements into Nutifood's exclusive products.

将研究成果应用于Nutifood的独家产品中



Develop European-standard nutritional solutions to meet specific nutritional needs of consumers of all ages.

开发符合欧洲标准的营养解决方案,满足各个年龄段消费者的特 定营养需求



Learn about the latest scientific and technological research and achievements.

了解最新的科学和技术研究成果

Annual residence in the last of the



Organize training courses and propaganda programs to enhance nutritional knowledge of health organizations and communities.

举办培训课程和宣传活动,提高卫生组织和社区的营养知识











NUTIFOOD GROWPLUST

OPTIMIZATION FOR CHILDREN
SPECIALIZED NUTRITION SOLUTION

Nutifood GrowPLUS+专为儿童提供的最佳营养解决方案









GROWPLUS+ COLOSTRUM STRENGTHEN RESISTANCE GROWPLUS+初乳抵抗力增强

Nutifood GrowPLUS+ Colostrum with the exclusive FDI formula developed by the Nutifood

Nutrition Research Institute in Sweden (NNRIS) to build up the foundation for

"Strong immunity, good digestion" to help children best absorb nutrients after 4 months of use.

Nutifood GrowPLUS+初乳采用瑞典Nutifood营养研究所(NNRIS)研发的以强免疫力、好消化"为基础的独家FDI配方,帮助孩子使用4个月后最好地吸收营养。









GROWPLUS+ OPTIMAL NUTRITION FOR MALNOURISHED CHILDREN GROWPLUS+是对营养不良儿童的最佳营养品

Special treatment product for malnourished children, contains carefully selected nutrients for the physical condition of malnourished children as well as balance to improve absorption and digestion efficiency.

这是专为营养不良儿童量身定制、被精心挑选适合营养不良儿童身体状况的营养素、营养均衡、提高吸收和消化效率的产品。



GOOD ABSORPTION. **GOOD WEIGHT GAIN** 吸收好,体重增加效果好







STRONG IMMUNITY, **GOOD DIGESTION** 免疫力强、消化好

有助于提高身高



WEIGHT AND
HEIGHT GAIN
AFTER 3 MONTHS 3个月后体重和身高增加获得临床研究认证

HMO · FOS







HELPS ANOREXIC CHILDREN HELPS ANOREXIC CHILDREN GAIN WEIGHT AFTER 4 MONTHS 4个月后体重和身高增加获得临床研究认证 CLIN

GROWPLUS+ EFFECTIVE WEIGHT GAIN FOR ANOREXIC CHILDREN GROWPLUS+有效增加民食症孩子体重

This product is the combination of advanced scientific achievements of the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden (NNRIS) together with deep understanding of typical children stature by Nutifood nutrition specialists over the past 20 years.

此产品是融合瑞典Nutifood营养研究所 (NNRIS) 的先进科学成就与Nutifood营养专家20年来对越南儿童典特征身体状况的深刻理解的













消化良好,预防便秘







DEVELOP HEIGHT AND BRAIN,
SUPPORT WEIGHT CONTROL
PROPRIED TO THE PROPERT OF THE

GROWPLUS+ WEIGHT CONTROL FOR OBESE CHILDREN GROWPLUS+肥胖儿童的体重控制

A scientific formula to help to develop height and brain, support in controlling weight is the latest research achievement by the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden (NNRIS), which helps children control their weight optimally while getting taller and developing their brain better.

GrowPLUS+帮助身高和大脑发育、控制体重的科学配方是瑞典Nutifood营养研究所 (NNRIS) 的最新研究成果,可以帮助孩子在长高和大脑发育的同时,最佳地控制体重。













Famna

Pure Nutrition For Life For outstanding future generations 为未来卓越的一代



Strong immunity, Good disgestion Grow Taller & Smarter

强健免疫力,良好消化系统 长得更高更聪明

SWEDISH NUTRITION QUINTESSENCE, SPECIALIZED FOR ASIAN CHILDREN

瑞典营养精华专为亚洲儿童

With more than 20 years of research, Nutifood deeply understands specific needs and physical conditions of Asian children, and currently collaborates with leading European experts at the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden (NNRIS) to launch FAMNA of the exclusive FDI formula, supplemeting HMO and DHA extracted from pure algae. FAMNA builds a foundation of strong immunity, good digestion and facilitate children's height and intelligence.

凭借20多年的研究,Nutifood深刻理解亚洲儿童的特殊需求和身体状况,目前正与瑞典Nutifood营养研究所 (NNRIS) 的领先欧洲专家合作,推出独家FDI配方FAMNA,补充从纯藻类中提取的HMO和DHA。FAMNA为孩子的免疫力、消化系统和身高智力发育奠定了坚实的基础







CROUSNUTRITIONS FOR HEIGHT OPTIMIZATION NUVI GROW 身高发育营养



OPTIMAL NUTRITION FOR HEIGHT FROM SWEDEN

Researched and developed by the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden (NNRIS) based on typical nutrition demands of children.

The product is supplemented with breakthrough nutrient 2'-FL HMO imported 100% from Europe, thereby helping to improve immunity and DHA content helps to meet the FAO/WHO recommendations for optimal brain development.

瑞典Nutifood营养研究所 (NNRIS) 根据儿童典型营养需求研发。本产品补充了100% 从欧洲进口的活力营养素 2-FL HMO,从而有助于提高免疫力、DHA 含量,帮助身体保持健康,满足 FAQ/WHO 对大脑发育的建议。



NUVI POWER FORMULA NuVi Power配方





CHILDREN HEIGHT IMPROVEMENT 儿童身高改善



BRAIN AND VISUAL PERFECTION 大脑和视觉完美



IMMUNITY IMPROVEMENT AND WEIGHT GAIN 提高免疫力和增加体重



GROWPLUS+ LACTOSE FREE MILK FORMULA GROWPLUS+无乳糖配方奶粉

Effective Nutrition with the foundation of good resistance - good digestion help child gain weight, grow taller & smarter.

有效的营养以健康的抵抗力和良好的消化为基础,有助于孩子增加体重、发育身高并更聪明





SUPPLY DHA, CHOLIN, TAURIN, LA AND ALA DHA、胆碱、牛磺酸、LA和ALA



STIMULATE APPETITE & SUPPORT DIGESTIVE SYSTEM 刺激和支持消化系统





STRONG IMMUNITY

(VITAMIN A, C, E)

免疫力强(维生素A、C、E)



GrowPLUS+婴幼儿谷类辅助食品

BRAIN DEVELOPMENT
(LA, IODINE,
VITAMIN B1)

大脑发育(亚麻酸、碘、维生素 B1)





GOOD WEIGHT GAIN
(PROTEIN, FAT,
VITAMIN B-GROUP)

体重增加良好(蛋白质、脂肪、维生素 B 族)





(CALCIUM, PHOSPHORUS, VITAMIN D3)

身高改善(钙、磷、维生素D3)



Loved by baby, Convenience for mom. 宝宝喜欢,妈妈方便

MRIS







Developed by Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden, NuVi products with NuVi Power formula offer essential Vitamins & Minerals to meet nutrition demands of kids' physical figure and intellect.

NuVi 产品由瑞典Nutifood营养研究所研发,采用 NuVi Power 配方, 肯定维生素和矿物质可满足儿童身体和智力的营养需求。

Healthy Growth 健康增长

· VITAMIN K2

Support the binding of calcium to the **BONES**.

· CALCIUM

Build STRONG bones.

· ZINC

Help **HEIGHT** growth & development.

· VITAMIN D3

Help **OPTIMAL** calcium absorption.



Cognitive Development 认知发展









NUVI FRESH MILK WITH MALT NUVI 大麦、可可鲜奶

NuVi Fresh Milk With Malt is made from fresh milk at NutiMilk dairy farm blended with malt extract and cocoa to bring kids delicious nutritional taste and copious energy everyday.

The product is designed with exclusive NuVi Power formula developed by the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden for children to get taller and smarter.

NuVi大麦鲜奶采用NutiMilk奶牛场的新鲜牛奶制成t,混合大麦和可可提取物, 为宝宝每天提供美味的营养口感和充沛的能量。

产品采用瑞典Nutifood营养研究所独家NuVi Power配方设计,帮助孩子长得更高,更聪明。





ENERGY SUPPLY 能量补充



INTELLIGENCE DEVELOPMENT 大脑发育



STRONG BONE 强壮的骨骼

最佳的身高







NUVI JUICY MILK WITH CRUNCHY JELLY FOR WONDERFUL SUCKING AND CHEWING

NUVI 果味牛奶搭配脆果冻,吸吮和咀嚼的感觉非常美妙

The delicious milk taste adhered to crispy jelly, together with very big straw gives extremely wonderful experience.

The product possesses exclusive NuVi Power formula developed by the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden (NNRIS) for children to get taller and smarter.

The product is designed exclusively for children so that they drink it happily every day.

鲜美奶味附着在香脆果冻上,再加上超大的吸管,给人一种极其美妙的体验。 产品拥有瑞典Nutifood研究所 (NNRIS) 研发的独家NuVi Power配方,让孩子长得更高、更聪明。 产品专为儿童设计,让他们每天快乐饮用。



STRONG BONE
OPTIMAL HEIGHT
骨骼强壮,最佳身高



INTELLIGENCE DEVELOPMENT 智力发展







ENERGY SUPPLY 补充能量



NUVI POWER FORMULA NuVi Power配方





Novi Freeher Cer Nutifion

Sửa tươi Trái cây tươi

Thức uống dinh dưỡng

This product is the combination of milk nutrition and fresh fruit taste.

The product is proudly supplemented with exclusive NuVi Power formula researched and developed by the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden (NNRIS) for children to get taller and smarter.

本产品是牛奶营养与新鲜水果风味的结合。本产品很荣幸补充了由瑞典Nutifood营养研究所(NNRIS)研发的独家NuVi Power配方,帮助孩子长得更高、更聪明。



INTELLIGENCE DEVELOPMENT 大脑发育



NUTRITIOUS DRINK 提高记忆力



STRONG BONE
OPTIMAL HEIGHT
支持身高增长



NUVI POWER FORMULA NUVI POWER配方











ENHANCE DIGESTION BOOST IMMUNITY

提高抵抗力,增强免疫力

RECOMMENDED BY NUTIFOOD'S EXPERTS IN SWEDEN TO CONSUME

2 BOTTLES PER DAY



NUVI FERMENTED MILK DRINK NUVI乳酸菌饮料

The product is supplemented with soluble fiber Prebiotics as good food for intestine, making children's digestive system strong at all times. Vitamin A and vitamin D3 in the product helps to reinforce the immunity system.

> 产品添加了可溶性纤维益生元作为肠道的好食物,让孩子的消化系统时刻强健。 产品中的维生素A和维生素D3有助于增强免疫系统



PRESERVATIVES



SUPPLEMENTING SOLUBLE FIBER PREBIOTICS 补充可溶性纤维益生元



SUPPLEMENTING **VITAMINS** AND NUTRIENTS



FERMENTED

FROM

然发酵而成









NUX

SNUVI JELLY FRUIT, OFLICIOUS TASTE BABY LIKES, OFLICIOUS TASTE BABY LIKES, ENDLESS FUNNANN!!



With the ingredients from real juice in the form of fresh supple jelly and exotic enjoyment manner, this product is the favorite food for children. The product is supplemented with exclusive NuVi Power formula developed by the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden for children to get taller and smarter.

NuVi 果冻由耐嚼、芳香的果冻状果汁制成。NuVi 大麦奶果冻含有大麦胚芽提取物和独特、美味的可可奶风味。 NuVI果冻袋产品套装具有挤压-吮吸-咀嚼等有趣的享受方式,受到很多孩子的喜爱。











NUVI DRINKING YOGURT NUVIEWILKON



NUVI DRINKING YOGURT RESISTANCE GOOD DIGESTIVE HEALTH

NUVI酸奶味饮料 - 良好的消化抵抗力

Made from natural fermented yogurt mixd with real fruit juice, the product gives nutritious and elegant flavor. The product is designed with exclusive NuVi Power formula developed by the Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden for children to get taller and smarter.

产品是由自然发酵酸奶与纯果汁混合制成的,味道鲜美营养。

产品采用瑞典Nutifood营养研究所研发的独家NuVi Power配方设计,帮助孩子长得更高、更聪明。



STRONG BONE OPTIMAL HEIGHT 坚强骨头,最佳身高



INTELLIGENCE DEVELOPMENT 大脑发育





GOOD FOR DIGESTIVE SYSTEM 支持快速增强免疫力



NUVI POWER
FORMULA

Nutifood

WILLIAM NUTIFION RESEARCH INSTITUTE IN SWEDEN

NUVI JELLY FRUIT NUVI 果海水果





吸吮-咀嚼-超酷

(*)The total amount of reconstituted fruit juice accounts for 20% of the total product ingredients.

(*)浓缩果汁的总量占产品总配料的20%











JUICY MILK DRINK

Nutifood NutiZen







Fruits of high nutritional content offer great health benefits upon regular consumption and are dubbed as "Superfruits".

NUTIZEN SUPERFRUIT JUICY MILK DRINK has the sweet taste of fruit juice blended with nutritious fresh, milk and 10 essential Vitamins, Minerals and Taurine, which helps to strengthen health and immunity.

营养丰富的水果在经常食用时会带来巨大的健康益处,被称为"超级水果"。NUTIZEN JUICY MILK DRINK 含有甜美的果汁、营养丰富的鲜奶和 10 种必需的维生素、矿物质和牛磺酸 ,有助于增 强健康和免疫力



GOOD HEALTH - GOOD IMMUNITY







Nutifood

NutiMilk



100%

High-protein Fresh Milk From Herbal-fed Cows

100%来自草饲奶源的高蛋白鲜奶

NutiMilk Fresh Milk is made from 100% clean fresh milk from NutiMilk Farm, where five "CLEAN" standards are met: Clean Air, Clean Soil, Clean Water, Clean Grass, "Clean for Dairy Cows" Temperature which fluctuates from 21 to 25 degrees Celsius. NutiMilk Dairy Farm meets the Global Gap standard and, with an area of over 1,000 hectares, is one of the largest farms in Vietnam, home to more than 10,000 Dairy Cows and Calves on the Gia Lai Green Plateau.

NutiMilk鲜牛奶是由来自符合清洁空气、清洁土壤、清洁水、清洁草、"奶牛清洁" 温度在 21 至 25 摄氏度之间波动等五个"清洁"标准的NutiMilk农场的100%清洁鲜牛奶制成。NutiMilk奶牛场符合全球上限标准,面积超过 1000 公顷是越南最大的农场之一,位于嘉莱绿色高原,饲养着 10000 多头奶牛和小牛。









100% NEW ZEALAND MILK FROM NATURAL GRASS-FED COWS 来自天然草饲奶牛的100% 新西兰牛奶

One of the best milk sources in the world

Thanks to being bred by natural grass and freely in the grass field for 350 days/year, milk quality of strong cows and nutrition are outstanding. 100% NutiMilk New Zealand Milk from Natural Grass-Bred Cows is also studied and supplemented with vital Vitamins and Minerals such as Vitamins A and D3 and Zinc for strong bone, bright eyes and strong immunity.

世界上最好的奶源之一

由于采用天然草料且每年350天在草地上自由放养,强壮奶牛的牛奶品质和营养都非常出色。

来自天然粗养奶牛的 100% NutiMilk 新西兰牛奶还经过研究并补充了维生素 A、D3 和锌等重要的维生素和矿物质





NATURAL

FOOD SOURCE 天然食物来源

COWS LIVE FREELY

IN THE FIELD 奶牛在田野里自由自在地生活





NATURAL GRASS-BRED

COWS 天然草饲牛

NEW ZEALAND FARM





SPECIALTY CREAMER ——CRAFTS———



SPECILIZED FOR FOOD AND DRINK CRAFTING

Product is originally designed for F&B chain to create elaborate recipes.

该产品最初设计用于餐饮连锁店,以创造精美



FAT 10.9G IDEAL AMOUNT

Highest Fat among popular creamer brands. Raise output quality.

脂肪 10.9 克 理想量 在流行的奶油品牌中脂肪含量最高。 提高产品质量







QUALITY RECOGNITION

Thanks to its special characteristics, product is widely used by restaurant, bakery, coffee shop.

品质认可 凭借其特殊特性,该产品被广泛用于餐厅、面 包店和咖啡馆



HIGH QUALITY

Product is strictly verified by our experts, and only commercialized at quality standard of sweetness, fat and texture.

高品质 我们的专家对产品进行了严格的验证,只有达 到甜度、脂肪和质地的质量标准才会上市







GOOD FOR HEALTH AND BEAUTY 有益于健康和美丽

FULL NUTRITION RESERVATION 全面营养



正宗豆浆口感与营养的结合



100% **NON-GMO BEAN** 100%非转基因大豆,

NO **PRESERVATIVES**



Nutifood

SỮA ĐẬU NÀNH

Thực phẩm bổ sung Thể tích thực: 200 ml











CADA · The first coffee plantation in the Central Highlands established 100 years ago by French colonialists.

At the altitude of 500m above the sea level while being surrounded by Cu Drang mountain range with favorable soil characteristics and climate conditions for Robusta coffee in Vietnam, which are typical natural advantages, CADA is a place where not only coffee trees can grow well but also gives high quality Robusta coffee with distinctive flavor compared to other lands.

With UTZ certified Standard and using wet processing, all the coffee beans from CADA are imported more than 30 countries around the world.

CADA由法国殖民者于 100 年前在中部高地建立的第一个咖啡种植园。 海拔500M,四周环绕着CU DRANG山脉,具有生长越南罗布斯塔咖啡的良好土壤特性和气候条件,是越南典型的自 然优势,CADA不仅是咖啡树生长良好的地方,而且还出产高品质的罗布斯塔咖啡,与其他土地相比,风味独特。 CADA咖啡豆均采用UTZ认证标准并采用湿法加工,由全球30多个国家进口。

100-YEAR COFFEE PLANTATION

有100多年历史的咖啡种植园CADA







AUTHENTIC COFFEE

正宗咖啡

- C-Power technology helps condense the typical aroma and taste of natural coffee for original taste filtered coffee C-Power技术有助于浓缩天然咖啡的典型香气和味道,打造原味过滤咖啡
- Creativity in the art of preparation using the micro ground coffee to make the best original taste filtered coffee 使用微磨咖啡的制备艺术创造力,制作最佳原味过滤咖啡









Celano is a brand of enjoyment, internationality, fashion, and trend setting. Celano is a catalyst that awakens all emotions, stimulates all senses with its exquisite taste in each product, and is a daily reminder that with Celano, you can liberate your emotions to comfortably enjoy every moment and positive mood.

Celano 是一个享受性、国际性、时尚性和潮流性的品牌。

Celano是一种催化剂,唤起所有的情绪,用每件产品的美味唤醒所有的感官,提醒每天应该与 Celano 一起释放情绪,舒适地享受每一刻和积极的心情。









Complete

SWEDISH NUTRITION



FAST RECOVERY AND HEALTH SUPPORT

快速恢复和健康支持

VARNA COMPLETE for adults with exclusive formula FRP developed and approved by NNRIS, Fast Recovery and Prevention for anorexic people and patients who need health recovery.

Varna Complete 采用经 NNRIS 开发和批准的独家 FRP 配方,为老年人、厌食症患者和需要康复的病人提供快速康复和预防能力。





STRONG BONE AND MUSCLE 骨骼和肌肉强健



FAST RECOVERY AND PREVENTION 快速恢复和预防



STRONG IMMUNITY AND GOOD DIGESTION 免疫力强、消化能力好





Diabetes

SWEDISH NUTRITION QUINTESSENCE

瑞典营养精华



LOW GI 26.9 FOR PEOPLE WITH DIABETES 糖尿病患者 GI 值低 26.9

VARNA DIABETES with GI only 26.9,

lowest among special nutrition treatment for diabetes patients.

Varna Diabetes, GI值低(仅26.9),有助稳定血糖,对心脏有好处,增强抵抗力。





BLOOD SUGAR STABILIZATION 血糖稳定



GOOD FOR HEART 对心脏有好处



OSTEOPOROSIS PREVENTION 骨质疏松预防





SWEDISH NUTRITION QUINTESSENCE

瑞典营养精华



COMPREHENSIVE PHYSICAL HEALTH ENHANCEMENT

身体健康全面增强

VARNA ELITE Sweden milk with Ngoc Linh Ginseng Cordyceps - Nutrition Solution for Adult stay healthy everyday, help enhancing comprehensive physical wellness.

瑞典Varna Elite奶含玉灵人参一健康成年人每天的营养解决方案,有助于全面增强身体健康





SUPPORT **BRAIN HEALTH** 有助于大脑健康



GOOD FOR THE

CARDIOVASCULAR

SYSTEM 对心血管系统有益

STRONG BONES & MUSCLES 骨骼和肌肉强健



COMPREHENSIVE PHYSICAL HEALTH **ENHANCEMENT** 增强整体健康和身体素质





IMPLEMENT COLOSTRUM FOR ADULTS



INCREASE IMMUNITY QUICKLY 快速提高免疫力

Värna Colostrum contains Colos Immunel which is researched and developed by NNRIS (Nutifood Nutrition Research Institute in Sweden), along with unique Immunel from Sterling Technology USA. Immunel has been clinically studied to improve the body's immune resistance with acute effect.

Värna初乳含有NNRIS (瑞典Nutifood营养研究所) 研发的Colos Immunel以及美国Sterling Technology公司独特的Immunel, 经临床研究,Immunel 对改善身体免疫力有急性效果





GOOD FOR HEART 对心血管有益





SUPPORTS TO IMPROVE RAPIDLY OF **IMMUNE RESISTANCE** 对消化系统有益



SUPPORT BONES AND **MUSCLES HEALTH** 支持骨骼和肌肉健康



COLOS

IMMUNEL

COLOSTRUM WITH HIGH-CONTENT ANTIBODY 高初乳含量



GOOD FOR **DIGESTIVE SYSTEM** 支持快速增强免疫力





Värna Nutritional Cereals

ADDED PRECIOUS & PREMIUM INGREDIENTS
ONE & ONLY IN THE MARKET

VARNA 五谷 添加优质和珍贵的材料 是市场上独一无二的产品

GRAIN-BASED NUTRITRION FOR BETTER HEALTH





HYDROLYZED COLLAGEN

水解胶原蛋白

- Support digestion 支持消化
- Antioxidation with Vitamin E, Vitamin A
 维生素に 操作者が対象化作用
- Joint protection by Hydrolyzed Collagen 水解胶原蛋白的关节保护
- Preventing Osteoporosis with Nano Calcium and vitamin D3

 田崎米林曼和维生養 03 種飲養療施給療



BIRD NEST

燕窝

- Support digestion with fiber & B vitamins 含有纤维和 B 族维生素,支持消化
- Boost the immunity with vitamin A, E, C, Zinc 含有维生素A、E、C、锌、增强免疫力
- Strong skeletal system with Vitamin K2, Calcium, Vitamin D3 含有维生素权。钙、维生素均3, 强健骨能系统



CORDYCEPS

冬虫夏草

- MUFA, PUFA, VITAMIN k2 help lower blood cholesterol MUFA、PUFA、维生素 K2有助降低血液胞固醇
- Isomaltulose and Fiber help stabilize blood sugar effectively 异麦芽酮酸和纤维有效稳定血酸
- Cordyceps with Zinc, Vitamin A, Vitamin E, Vitamin C to help strengthen the immune system
 令虫夏草合锌、维生素 A、维生素 E、维生素 C,有助于增强免疫系统
- Supports digestion with fiber 用纤维支持消化







GROWPLUS+ NUTRITIONAL MILK FORMULA MUM GOLD 妈妈黄金营养配方奶粉

Special nutrition for healthy digestive system for pregnant & breastfeeding women.

Prevent Constipation during pregnancy and enhance the mother's

resistance and prevent birth defects

特殊营养有助于保持孕妇和哺乳期妇女消化系统的健康。预防孕期便秘,增强妈妈抵抗力,预防出生缺陷



BRAIN AND VISION

DEVELOPMENT

大脑和视力发育







DEVELOP THE BONE AND TEETH SYSTEM 发展骨骼和牙齿系统